

香港中文大學教育學院 招募志願人士

## 「賽馬會鼓掌・創你程計劃」 特殊學習需要畢業或離校生家長焦點小組

香港中文大學教育學院「賽馬會鼓掌.創你程計劃」誠邀有特殊學習需要中學 畢業或離校生的家長,參加焦點小組訪談,分享他們子女於升學及就業上的 困難,以及家長的角色及需要,以便工作小組建議及制訂相關措施,協助未 來有特殊學習需要的中學學生及其家長跨越這些困難。

## 焦點小組訪談詳情如下:

日期:二零一五年十一月十三日(星期五)

時間:下午七時至九時

地點:香港中文大學崇基學院王福元樓601室

有意參加者,請致電 3943 9354 與甘小姐查詢或登入 http://goo.gl/forms/rIKdzkxOM7 報名。

Faculty of Education, The Chinese University of Hong Kong Volunteers Wanted!

## **CLAP for Youth @ JC** Focus Group Interview for SEN Graduates' Parents

CLAP for Youth @ JC, the Faculty of Education of the Chinese University of Hong Kong is now looking for volunteer parents with special educational needs children to attend a focus group interview aimed at understanding the challenges met in their children's studies and employment during the youth transition stage, and the role and difficulties of parents in the hope of improving current practices.

Details of the Focus Group Interview are as follows:

聯合策動

Date: 13 th November, 2015

Time: 7:00 - 9:00 pm

Venue: Room 601 Wong Foo Yuan Building, Chung Chi College, CUHK

If you are interested in it, please contact Ms Carol Kam at 3943 9354 or register on

http://goo.gl/forms/rIKdzkxOM7.

策劃及捐助 d and Funded by



香港中文大學



